

Referat fra bestyrelsesmøde 2. Maj 2024 kl. 19.30

Deltagere: Christian Hovgaard (OZ7CH), Kaj Kaalund (OZ4KAJ), Knud Erik Kaadner (OZ6KK), Kristian Hastrup Andersen (OZ9KHA)

Afbud: Thomas Nissen (OZ6KW)

1. Aktiviteter

- a. Klubben er indbudt til at deltage i endnu et "Enigma" event, se www.enigma-reloaded.it for yderligere detaljer. Vi har deltaget tidligere på Museet i Skanderborg og det har været en succes. Bestyrelsen er enig om, at vi også denne gang gerne vil være med, og det blev aftalt, at KAJ har ansvaret for koordinering af afvikling.
- b. Fieldday blev diskuteret, specielt de foreslåede regelændringer, som klubbens medlemmer også har talt indgående om. Bestyrelsen fremsender mail til EDR, hvor vi fraråder ændringerne og foreslår at man i hvert fald i 2024 kører videre med de gamle regler, så der bliver mere tid til at diskutere de foreslåede ændringer. KHA sender mail. Yderligere har Lars meldt, at han ikke kan tilbyde at afholde Fieldday på sin adresse (som foregående år), så lige nu er der ikke en plan for afholdelse af Fieldday. Bliver det med nye regler, er der nok heller ikke interesse blandt klubbens medlemmer. KHA tager en snak med "Fieldday udvalget" for at høre, hvad de ser af muligheder. Bestyrelsen driver ikke Fieldday arrangementet, så det skal være drevet af interesserede medlemmer.
- c. Certifikatprøve afholdes d. 30. Maj og som tidligere år indbydes deltagerne til kaffe/brød i klublokalet (på klubbens regning), og de tilbydes et års gratis medlemskab af klubben. Vi har endnu ikke hørt, hvor mange der deltager. CH sørger for lidt ekstra brød. KHA/KAJ står for afviklingen af prøven, opsætning af skilte, telefonnummer på døren osv.
- d. KHA går i gang med at planlægge aktiviteterne, der skal fyldes i kalenderen til efteråret.
- e. Sommerafslutning er d. 13. juni. KHA taler med Ole (OZ7OX), om vi kan holde det hos ham, som tidligere år.
- f. Første klubaften efter sommerferien er 15. august og Juleafslutning bliver 12. december

2. Klublokalet

- a. Tæpperens
CH har undersøgt priser for ny filtgulvtæppe, og det er ikke super dyrt, men et lidt større projekt at gå i gang med arbejdsmæssigt, når alt inventar skal flyttes osv. Det blev besluttet først at forsøge at rense tæpperne med en lejet tæpperenser. Det afventer dog lige, at vi får afklaret, hvordan vi kan få adgang til klublokalerne i weekenderne.
- b. Antennecheck
Vi bør få tjekket klubbens antenner, både deres fysiske og signalmæssige tilstand. 2M antennen har vist et problem, sidst den blev anvendt kunne radioen ikke nå Yding repeateren uden et PA-trin. KHA tager kontakt til "antenne udvalget"
- c. Der har stået et oscilloskop, som ikke bruges, og det blev aftalt, at KAJ tager det med til markedsdagen i Silkeborg for at afhænde det.

- d. Maling
CH vil tale med Arndt om at få malet radiatorrummet. Den gule farve er lidt træt og en frisk hvid farve, som i klubrummet, vil gøre det mere indbydende at opholde sig der.
3. Økonomi og medlemmer
 - a. Der står lige knap 19.000 i banken
 - b. Der er pt. 32 betalende medlemmer. 3 har ikke betalt trods fremsendt rykker, så de bliver udmeldt og KAJ skriver til dem, at deres adgang til facebook gruppen slettes.
4. Eventuelt
 - a. KHA har haft kontakt til skolens pedel, Thomas Kidholm, tlf. 24495118, mail: thomas.kidholm@skanderborg.dk, for at finde ud af, hvordan vi får adgang til klublokalet i weekender. Han var lige blevet ansat, og vidste endnu ikke ret meget om forholdene. Aftalen blev at KHA ringer tilbage til ham i løbet af nogle uger, hvor han så forventer at kunne hjælpe med oplysninger.
 - b. KHA kontakter skolen for at høre, om de har aktiviteter f.eks. elektronikhold eller emneuger, hvor de kunne være interesserede i at få et indblik i radiokommunikation. Vi vil kunne fortælle om og vise, hvordan det foregår.
 - c. Vi mangler at få referatet fra GF på hjemmesiden. KAJ følger op.
5. Næste møde
Umiddelbart efter sommerferien. KHA indkalder.